
Referat fra konstitueringsmøte FAU Medkila Skole 07.09.2021 

Sted:  Personalrommet Medkila skole 

Tid:  Tirsdag 7.september kl. 19.30 – 21.30 

Referent: Stine Bentzen (3A) 

 

Sak 1/21-22: Opprop og presentasjon – Carl-Henrik  

Til stede på møtet:  

1A: Kristian Andreassen 

1B: Ellen Rise (vara) 

2 trinn: Linn Skjevling  

3A: Stine Bentzen  

4A: Knut Vidar Larssen 

4B: Silje Restad 

5 trinn: Carl-Henrik Siebke  

6B: Terje Andreassen  

7 trinn: Stine Tveten  

 

Fravær: representanter fra 3B og 6A var ikke til stede.  

Det ble foretatt en kort presentasjon av alle som var til stede på møtet.  

 

Sak 2/21-22 Godkjenne innkalling og saksliste – Carl- Henrik.  

Innkalling og saksliste godkjent, ingen innspill.  

 

Sak 3/21-22: Info fra rektor  

Følgende ble informert av rektor:  

- Skolen skal Miljøtårn-sertifiseres i år. Dette innebærer blant annet ulike bokser for sortering 

av søppel og batterijakt. Batterijakten skal gjennomføres på 4 trinn, hvor det samles inn 

batterier. Bokser for sortering av søppel er kommet på plass.  

- Ny lærerplan er kommet og skolen er i gang med å velge læreverk. Det er valgt Dragonbox 

for trinn 1-3 og Chromebook for trinn 1-4. Ansatte og elever får også undervisning i koding. 

Dette er digitale ressurser som benyttes i undervisning og skolen mottar midler fra 

kommunen for dette. 



Gamle lærebøker vil fortsatt bli delt ut til elevene, da det implementeres gradvis inn i 

undervisningen.  

- To lærerstillinger er lyst ut etter at to sluttet i forkant av sommerferien. Det har ført til at det 

er gjort omrokkering på enkelte stillinger ved skolen. For eksempel har en tidligere merkantil 

fått nye oppgaver innenfor undervisning i mat og helse.  

- «Alle med» dugnad:  

Ikke alle barn er med på fritidsaktiviteter. Det viser seg at 12 % av barna ikke deltar eller har 

deltatt på en fritidsaktivitet. Det stilles krav til at skolen skal gjennomføre en aktivitetsdag 

hvor barna kan bli introdusert til ulike fritidsaktiviteter.  

Skolen ønsker å invitere ulike klubber/representanter fra ulike fritidsaktiviteter til en dag i 

gymsalen hvor de kan ha «stands». Aktivitetsdagen er planlagt å holdes i oktober måned.  

Det var drøftet at det kunne være fordelaktig at foreldrene fikk nødvendig informasjon om 

de ulike aktivitetstilbudene i forbindelse med aktivitetsdagen. Eget skriv med informasjon vil 

bli utdelt.  

 

OPPFØLGINGSSAKER 

Sak 23/17-18 Utsmykking av skolen med ulike læringstiltak  

 

- Det er målt opp i de aktuelle områdene hvor gradskivene skal være, samt gjort et estimat hva 

det totalt sett er behov for på skolen.  

- Det må sendes inn en ny henvendelse for prisoverslag av gradskivene.  

 

Sak 23/20-21 Prosjektplan uteområdet Medkila skole.  

- Det er behov for nye og flere lekeapparater i uteområdet.  

- Kommunen har vært på befaring og konkludert med at det store lekehuset må rives på grunn 

av dårlig tilstand på stolpene i grunn. Det ble også konkludert med at det må gjøres 

utbedringer av det lille lekehuset. Det estimeres at slike utbedringer påløper store kostnader.  

- Det er satt av 5 millioner av Harstad kommune for oppgradering av alle skolene i kommunen.  

- Det er satt en prosjektgruppe for oppgradering av Medkila skole. Gruppen består av Terje, 

Carl-Henrik og Mona. Det er sendt mange søknader om midler, og hittil fått avslag på alle 

med begrunnelse at det er midler som skal dekkes av kommunen.  

 

Sak 30/20-21 Natteravngruppe Medkila  

 

- Det er 200 medlemmer i Facebook gruppa for Natteravnene i Harstad. Det viser seg å være 

utfordrende å få foreldre til å gå natteravn i helgene.  

- Natteravnene utgjør en viktig funksjon, det er tilfeller hvor Natteravnene har vært til hjelp 

for barn/unge som har hatt behov for det i Harstad.  

- Natteravnene får utdelt refleksvest, Rema 1000 tilbyr gratis kaffe og Troms Fylkestrafikk lar 

Natteravnene ta bussen gratis slik at de rekker over større områder og unngå uheldige 

episoder på bussene.  

- Det er ønskelig at flere foreldre er tilgjengelig for å gå Natteravn i helger. Forslag om å sende 

ut melding i Visma med informasjon om Natteravngruppa og behov for flere som kan gå 



natteravn. Facebook-gruppen er en lukket gruppe, og vurdert at den må holdes lukket for å 

unngå at det blir kjent for ungdommen hvor og når natteravnene vil gå. Informasjon vil av 

den grunn bli sendt via Visma. 

 

 

Sak 39/20-21: 25 års-jubileum Medkila skole 

Forslag om å få til et jubileum til våren 2022.  

 

NYE SAKER 

 

Sak 4/21-22: Konstituering av FAU Medkila skoleåret 2021/2022. 

Roller i FAU for inneværende skoleår ble valgt og er fordelt som følgende: 

 

Leder:    Carl-Henrik Siebke 

Nestleder:   Terje Andreassen 

Økonomiansvarlig:  Silje Restad  

Sekretær:   Stine Bentzen  

 

Styret i FAU består av ovennevnte medlemmer og meldes inn i Brønnøysundregistrene så snart som 

mulig.   

 

Andre valg for skoleåret 2021/2021: 

Temadagansvarlig:   Mona Gravkrok  

Dugnadsansvarlig:   Linn Skjevling  

«Gå til Skolen» ansvarlig:  Kristian Andreassen  

Årshjulansvarlig:   Carl-Henrik Siebke 

 

Representanter fra FAU som skal sitte i Samarbeidsutvalget (SU) Medkila skole er: 

- Carl-Henrik Siebke  

- Terje Andreassen 

 

Sak 5/20-21: Fastsettelse av møteplan skoleåret 2021-2022  

Møtene i FAU er satt til første tirsdag i hver måned. Møteplan blir som følger:  



12. oktober, 2.november, 7. desember, 4. januar, 1. februar, 1. mars, 5. april og 3. mai.   

 

Sak 6/20-21: Planlegging av aktiviteter i FAU skoleåret 2021-2022  

Neste saker som skal planlegges er aktivitetsdagen som kommer i oktober, temadagen og 

dugnadsrunden må planlegges. 6 klasse er i år ansvarlig for å arrangere dugnad til våren.  

 

Sak 5/21-22: Eventuelt  

Ingen innspill denne gang av saker fra noen av klassene  

 

Sak 6/21-22: Evaluering av møtet 

Det viktigste ved dette møtet ble å fordele roller/posisjoner i FAU for kommende skoleår.  Alle de 

ulike posisjonene er nå fordelt mellom medlemmene i FAU.  

 

 

 

 

 

 


